
Zápis z 84. zasedání Rady Kolejí a menz UK 

 

Datum: 12. 9. 2018 od 17:30 

Místo:  Kavárna U Rotlevů (Kamzíkova 4, Praha 1) 

Přítomni: Bc. Miroslav Čermák, PhDr. David Emler, Ph.D.; Ing. Libor Hochmann; Vít            

Jurásek; Prof. ThDr. Jan Blahoslav Lášek; Mgr. Tomáš Ryza; Josef Štorm 

Hosté: vedoucí útvaru ubytovacích služeb KaM UK Mgr. Miroslava Hurdová;          

vedoucí útvaru stravovacích služeb KaM UK Marek Lukáš; ředitel KaM UK Dipl.-Ing.            

Ing. Bc. Jiří Macoun 

 

Zahájení a úvodní informace 

D. Emler zahájil zasedání a přivítal přítomné na zasedání RKaM 

 

Schválení návrhu programu 

D. Emler představil program zasedání, nebyly předloženy žádné materiály ze strany           

KaM UK, bylo však nutné vyřídit zápisy z několika posledních zasedání, vyslechnout            

průběžné informace a projednat stížnost pana Vojtěcha Boráka.  

 

Usnesení č. 1: 

RKaM schvaluje program zasedání 12. září 2018 

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

Schválení zápisu z 80. zasedání RKaM 

D. Emler informoval, že je potřeba upravit zápis z 80. zasedání RKaM, který mylně              

informoval o alternativě přestěhování NEBO slevy za zhoršené podmínky ubytování          

způsobené rekonstrukcí koleje 17. listopadu. Jednorázová sleva je však spojena          

výlučně s komplikacemi spojenými se stěhováním, pokud si je ubytovaný bude přát.  

 

Usnesení č. 2: 



RKaM schvaluje opravený zápis z 80. zasedání RKaM 

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

Schválení zápisů z 81. - 83. zasedání RKaM 

D. Emler sdělil, že je potřeba schválit zápisy z 81. - 83. zasedání RKaM, které se                

souběhem několika příčin nestihly vyřídit dříve.  

 

Usnesení č. 3: 

RKaM schvaluje zápis z 81. zasedání RKaM 

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

Usnesení č. 4: 

RKaM schvaluje zápis z 82. zasedání RKaM 

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

Usnesení č. 5: 

RKaM schvaluje zápis z 83. zasedání RKaM 

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

 



 

 

Schválení zápisu z hlasování per rollam 

D. Emler připomněl, že je potřeba schválit zápis z hlasování per rollam ve věci              

pronájmu bývalé menzy koleje Švehlova organizaci Asistence, o.p.s.   

 

Usnesení č. 6: 

RKaM schvaluje zápis z hlasování per rollam  

Pro: M. Čermák, D. Emler, L. Hochmann, V. Jurásek, J. B. Lášek, T. Ryza, J. Štorm 

Proti: nikdo 

Zdržel se: nikdo 

Schváleno 

 

1)      Informace z implementace nového ubytovacího SW 

J. Macoun informoval o průběhu přípravy nového ubytovacího softwaru. Aktuálně se           

řeší implementace agend EET, GDPR, elektronické spisové služby a další. Zároveň           

probíhají jednání o penále za zpoždění dodávky, jehož výše přesahuje původně           

vysoutěženou cenu za ubytovací software.  

 

2)      Informace z průběhu nastěhování na nový a.r. 2018/2019 

J. Macoun a M. Hurdová informovali o průběhu nástupu ubytovaných na nový            

akademický rok. Aktuálně je zastaven prodej z důvodu 100% vytížení kolejí. Nástupy            

probíhají podle harmonogramů, s ubytováním zahraničních studentů budou pomáhat         

zaměstnanci evropské kanceláře univerzity. Personální situace na kolejích není         

ideální, ale aktivně se pracuje na jejím zlepšení. Připravuje se rovněž centrální            

ubytovací kancelář, která by pozitivně přispěla mj. k řešení problému s jazykovou            

vybaveností zaměstnanců ubytovací kanceláře 

 

3)      Informace z průběhu rekonstrukcí 

J. Macoun a M. Hurdová informovali o aktuálním průběhu rekonstrukcí. Na           

rekonstrukce je letos alokováno cca. 80 milionů korun z výdělku KaM, dalších cca.             

70 milionů korun z prodeje bývalé menzy na Větrníku. Další peníze bude            



pravděpodobně možné čerpat ze státní dotace, při tak masivních objemech          

rekonstrukcí však hrozí související nutnost uzavírání kapacit a jejich následnému          

zmenšení (zvýšení komfortu ubytovaných). Na menze Jednota byla v průběhu          

letních prázdnin zrekonstruována kuchyň.  

 

4)      Stížnost pana Vojtěcha Boráka 

Pan Vojtěch Borák adresoval RKaM stížnost na protichůdné informace ze strany           

KaM UK ohledně možného přestěhování a související jednorázové slevy za          

zhoršené podmínky ubytování způsobené rekonstrukcí koleje 17. listopadu. Dále         

upozornil na komplikace způsobené stávajícím ubytovacím systémem. M. Hurdová         

mu již osobně odpověděla, jednorázová sleva za ubytování je spojena pouze s            

přestěhováním, nový ubytovací systém je v přípravě (obojí viz výše). 

 

5) Různé 

V bodě různé nezazněly žádné podstatné informace. Další zasedání RKaM se koná            

17. října 2018 od 17.30 v Kavárně U Rotlevů.  

 

Zapsal: D. Emler 


